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EEED@rivim ni);

Sent: Sun 1/17/2021 4:00:14 PM

Subject: RE: CONCEPT INFORMATIEPAKKET HAPs

Received: Sun 1/17/2021 4:00:15 PM

Ok. Wat nu nog toegevoegd moet worden is dat de patient of diens wettelijke vertegenwoordiger akkoord gaat met

het feit dat de huisarts gegevens verstrekt aan de HAP teneinde de patient te kunnen prikken op locatie. Dit kan

volgens mij redelijk makkelijk toegevoegd worden. Moet wel check op van |EXE

Groet, JAE

van: HEEev n>
Verzonden: zondag 17 januari 2021 16:25

Aan: CEE ivn.nl>; JERE

JEN @ rivm.nt>; ICKETI <BEEE @ rivin.ni>;

Onderwerp: RE: CONCEPT INFORMATIEPAKKET HAPs

Dit zijn de brieven van andere traject omgezet naar HAP door EEE

rivm.nl>

Verzonden: zondag 17 januari 2021 15:47

@rivm.nl>; < rivm.nl>;

rivm.nl>

@rivm.nl>

Onderwerp: RE: CONCEPT INFORMATIEPAKKET HAPs

Hai, lijken me prima, nog 1 vraag:

e Zijn de brieven cf de brieven op het andere instellingstraject en wat we straks gaan doen op het reguliere

huisartsentraject. (Nog afstemming me EI odio)

Groet, IEEE
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Verzonden: zondag 17 januari 2021 15:07

@rivm.nl>; rivm.nl>

Onderwerp: RE: CONCEPT INFORMATIEPAKKET HAPs

Hi collega’s,



1066408

In de mail van [JEEZzat alleen de brief aan de wettelijk vertegenwoordigers. Maar er is ook een brief aan

bewoners zelf. Tk heb beiden nu aangepast naar de doelgroep bewoners instellingen die onder huisartsenzorg
vallen. De bijlagen die |JEIEZ3 vanmiddag stuurde, zijn de goede versies.

Morgen(middag?) gaan we aan de slag met een nieuwe versie van de visual. Er zijn wat kleine puntjes die we aan

willen pakken. Maar ik ben bang dat dat voor jullie te laat is. Gewoon de huidige versie gebruiken dus.

Voor een mooi overzicht (en de toestemmingsformulieren) zie cok

https ://www.rivm.nl/covidi9vaccinatieprofessionals/werkgevers-zorg. Toestemmingsformulieren moeten dus ook

richting de artsen.

Het is mij nog steeds niet helemaal duidelijk hoe de registratiekaarten bij de artsen komen. Zijn daar al afspraken
over gemaakt?

In onderstaande aanzet voor de mail heb ik twee opmerkingen geplaatst.

En voor de volgende ronde wil ik graag zsm weten of we het pakketje dan ook online versturen (zoals we in het

andere bewonerstraject hebben gedaan) of dat we moeten drukken. In het geval van drukwerk is het zaak dat

BEN) en ik zsm weten wat de oplage moet worden, wat de planning is en wat de afleveradressen moeten

zijn. We hebben te maken met doorlooptijden, dus het is cruciaal dat we hier op tijd mee aan de slag gaan.

Voor nu, groet en fijne zondag!
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